



MALVIK IL FOTBALL – STYREMØTE

Møte: 6/2017
Dag: Torsdag 29. juni
Kl.: 20.00-23.30

Sted: Olav Magnussons veg 31
Tilstede: Steinar Lille, Frode Forbord, Aage Nordahl, Anita Furuvik, Marius Myrbekk, Arve Moksnes, Siri Eide

Forfall: Rolf Martin Krey, Øyvind Haugan

Saksliste:

- 2017/36 - Kommentarer til innkalling (referat 5/2017 godkjent på mail)
- 2017/37 - Orienteringsrunde styremedlemmer
- 2017/38 - Status sportslig, ved sportslig leder
- 2017/39 - Status økonomi
- 2017/40 - Ansettelse av leder for Fotballskolen
- 2017/41 - Kiosk i Abrahallen 2. halvår 2017
- 2017/42 - Oppfølging angående materiell og anlegg
- 2017/43 - Retningslinjer angående treningsavgift
- 2017/44 - Informasjon angående SFO prosjekt

Saksnr	Saksopplysninger	Ansvar	Frist
2017/36	Kommentarer til innkalling og godkjenning av referat (referat 5/2017 godkjent på mail) <i>Vedtak – Ingen merknader til innkalling og referat</i>		
2017/37	Orienteringsrunde styremedlemmer Ulike momenter til oppfølging, herunder bruk av Abrahallen for høsten 2017, politiattester, cup høst og sponsorstatus		
2017/38	Status sportslig, ved sportslig leder PR gikk igjennom status for alle lag, fra 7 til senior. <i>Vedtak – Orientering tas til etterretning</i>		
2017/39	Status økonomi <i>Utsettes til over sommeren</i>		
2017/40	Ansettelse av leder for Fotballskolen <i>Vedtak – Petter Roksvaag ansettes som leder. Styreleder reviderer avtale fra 2016 basert på innspill ifra styret</i>	SL	
2017/41	Kiosk i Abrahallen 2. halvår 2017 <i>Vedtak - Drift av kiosken i Abrahallen legges ut på vår nettside, med søknadsfrist 1. september</i>	AF	
2017/42	Oppfølging angående materiell og anlegg <i>Vedtak – det skal gjennomføres medarbeidersamtaler med JAa og AD i august</i>	ØH, AM	
2017/43	Retningslinjer angående treningsavgift <i>Vedtak – For 2017 gjelder våre vedtatte retningslinjer, mao at spillere som drar utenbys til høsten skal betaler del 1 og beholdes i Fiks ut sesongen. Vi vil se nærmere på dette for 2018 sesongen</i>	SE	



MALVIK IL FOTBALL – STYREMØTE

2017/44	Informasjon angående SFO prosjekt SL ga informasjon rundt SFO prosjektet. Saken skal opp i Hovedlaget i august <i>Vedtak – FF og SL utarbeider utredning angående saken</i>	FF	
---------	---	----	--

Neste møte: neste styremøte: Ikke fastsatt